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Norsk Trepleieforum
Vi har i dag:

236 medlemmer, som fordeler seg på følgende typer medlemskap:

Medlem NTF, ufør (kr 200): 1 stk
Medlem NTF, Student (kr 400): 4 stk
Medlem NTF (kr 600): 74 stk
Medlem NTF/ISA, pensj (kr 700) 1 stk
Medlem NTF/ISA (kr 1350) 68 stk
Undermedlem, bedrift 51 stk
Bedriftsmedlem (ink 5 medlemmer) (kr 3100) 36 stk
Bedriftsmedlem (egen avtale kr 6000) 1 stk

Fordelt på følgende landsdeler:

Midt-Norge 21 stk (9 %)
Nord-norge 1 stk (0 %)
Sør-Norge 14 stk (6 %)
Vest-Norge 56 stk (24 %)
Øst-Norge 142 stk (61 %)

ETW-sertifisering: I Norge er det registrert 71 arborister med en aktiv ETW-sertifisering. 10 av disse
utløper i desember 2022. I tillegg er det 12 stk som ikke fornyet lisensen ved utløp i desember 2021.
Disse har fortsatt mulighet til fornyelse frem til desember 2022.

ISA-sertifisering: I Norge har vi registrert 27 arborister med ISA-A sertifisering. Og én med ISA-B

Fagskolen i Hordaland: Det er til sammen 56 som er uteksaminert fra Fagskolen i Hordaland med
tittelen FUA. Fagskolen har uteksaminert 5 kull, og det sjette kullet ligger an til å fullføre med 14
arborister våren 2022.

Styrets sammensetning
John Coles, styreleder til 01.08.2021. Han ble valgt inn i ISA Board of Directors og måtte si fra seg
mulige bindinger for å unngå inhabilitet.

Tore Næss, fungerende styreleder fra 01.08.2021

Christian Langvad, Nestleder (fra 1. desember 2021)

Andreas Løvold, kasserer

Douglas Mark Baylin, styremedlem

Anniken Torset, sekretær

Kathrine Tysnes Haldorsen, styremedlem



Jenny Benum Lorange, studentrepresentant

Martinus Leonardus Slangen, studentrepresentant

NTF har hatt fire digitale styremøter og to med fysisk oppmøte i 2022.

Sekretariatet
Fagus - Faglig utviklingssenter for grøntanleggssektoren - har ivaretatt sekretariatsfunksjonen for NTF.
Fagus flyttet sommeren 2021 til Sognsveien 220, 0863 Oslo. Hovedansvarlig for
sekretariatsfunksjonen har vært Randi Flagstad Bøen. NTF er meget fornøyd med hvordan NTFs
interesser har blitt ivaretatt.

Sekretariatets oppgaver:
Generell drift

● Svare på generelle henvendelser som hører til drift. Medlemskap, bokhandel, arrangementer

etc.

● Fakturere medlemskap for NTF

● Håndtere kontakt med ISA ift. medlemskap og andre praktiske henvendelser

● Håndtere kontakt med ISA ift. fag og kursinnhold og sertifiseringer

● Oppdatere hjemmeside

● Oppdatere medlemskap og sertifiseringer under "finn en arborist"

● Innkalling til styremøter

● Lage agenda til styremøter

● Referat fra styremøter

● Møteledelse av styremøter

● Kontakte og fakturere sponsorer av NTF

● Bestille bøker til bokhandel

● Sørge for nettløsning til bokhandel

● Sende ut bøker, og sørge for at de blir betalt.

ETW-eksamen

● Sørge for markedsføring

● Sørge for påmelding

● Sørge for innsamling av dokumentasjon

● Fakturere deltakere

● Skrive ut papirer, bestille nødvendig materiell

● Fakturere deltakelse

● Sende ut mail med resultater til deltakere

● Sende ut bevis/diplom

Resertifisering - ETW

● Sende ut påminnelser til de som er i ferd med å få utløpt sertifisering



● Samle inn dokumentasjon

● Sende ut bekreftelser/resultater til søkere

● Fakturere resertifisering

ISA

● Ha kontakten med ISA om praktisk håndtering av medlemskap, besvare spørsmål, registrere

medlemmer etc.

Årsmøtekonferansen

● Markedsføre konferanse

● Sende ut årsmøtepapirer

● Håndtere påmelding

● Fakturere deltakelse

● Håndtere telefoner, mail etc med spørsmål til konferanse

● Bestille lokaler, gjøre avtale med hotell

● Sørge for nødvendige papirer for håndtering av CEU på konferansen

● Invitere sponsorer og gjøre avtaler med dem

● Pakke ned, og klargjøre for bokhandel til konferanse

● Håndtere refusjoner og betalinger til foredragsholdere i etterkant

● Sette opp kjøreplan med ansvarsområder på arrangement

TRAQ

● Bestille lokale

● Markedsføring

● Kontakt med ISA vedr kontrakt

● Fakturering

ArbCamp

● Håndtere påmelding

● Fakturere deltakelse

Årsregnskap

● Sørge for riktig underlag til årsregnskap

● Formidle årsregnskap til styret

Komiteer og aktiviteter
Valgkomitè
Årets valgkomitè består av Tørres Rasmussen, Jan Kjetil Howden og Christen Gervin

Representant til FAGUS
Linda Fiskerstrand Sperre har vært representant til Fagus. Ordningen var ment som bindeledd mellom
organisasjonene. Uklarheter om mandat og informasjonsflyt har medført at ordningen ikke har
fungert tilfredsstillende.



Klatrekomiteen og NM i treklatring.
Klatrekomiteen har i inneværende periode bestått av Erlend Valle, Olve Lundetræ, Pål Aleksandersen
og Andreas Løvold. Det har ikke vært avholdt noen møter siden siste årsmøte.

Intensjonen var å arrangere NM i treklatring som normalt i mai/juni 2021. Usikkerhet med hensyn til
den tilbakevendende mangel på mannskap, i kombinasjon med Covid 19 situasjonen, førte til at
mesterskapet dessverre ble satt på vent inntil det avlyste seg selv.

Nordisk fond for bytrær
Nordisk fond for bytrær har som formål å: støtte forskning og utvikling av bytrærs vekst, planting og
skjøtsel i Norden. Norge er representert i Nordisk fond for bytrær ved Ingjerd Solfjeld (utpekt av
styret i fondet som særlig faglig kyndig fra Norge) og Helene G. Berger (utpekt av NTF for 2 år om
gangen, 2022-2023). Formann i styret er Thomas B. Randrup.

Det har blitt avholdt to digitale møter i 2021. Fondet har de siste årene jobbet med å få inn flere
sponsorer for å ha bedre mulighet til å støtte initiativer innen forskning og faglig utvikling. Det har
også blitt jobbet med å utvikle fondets nettside.

Utdanningskomitè
Utdanningskomiteen har i 2021 bestått av Kristin Moldestad, Douglas Mark Baylin, Toby Read, Glen
Read og Erik Solfjeld.

ISA-verdenskonferanse 2022
Malmø 22 – ITCC København
Tørres Rasmussen har bidratt i planleggingsarbeidet for kongressen ISA 2022. Den skal finne sted i
september i Malmø og med ITCC - VM i treklatring - i København. Christian Langvad og Tore Næss
deltar i den skandinaviske gruppen for tilrettelegging av konkurransen.

Årsmøte
Årsmøtet ble avholdt digitalt den 25. mars med 30 stemmeberettigede deltakere.

Årsmøtekonferanse
Den årlige konferansen ble ikke avholdt på grunn av smittestriksjoner. Etter søknad om tilskudd i
stimuleringsordning for frivillighetssektoren i forbindelse med covid-19 fikk NTF tildelt kr 135 200
statlige midler som vederlag for beregnet tapt inntekt.

ARB-camp
Ble gjennomført 27-29. august med ny deltakerrekord (registrert 55 deltakere) på Håøya i
Oslofjorden. Organisert av en egen gruppe med Roger Eklund som arrangementsansvarlig.



ETW-eksamen
Gjennomført på Breivoll gård 15. oktober 2021. 16 deltakere. Organisert med egen arbeidsgruppe
med Kristin Moldestad som arrangementsansvarlig.

TRAQ-kurs, september
Det lot seg ikke gjøre å få innreise for kursleder av det planlagte TRAQ-kurset 20-22. september. Dette
ble derfor utsatt til april 2022, og blir gjennomført da med kursleder Don Picker.

TRAQ-renewal-kurs lot seg gjennomføre digitalt, og dette ble gjennomført 23. september med 21
deltakere, og Douglas Baylin og Andreas Løvold som ansvarlige fra styret. Deltakerne har her
gjennomført en praktisk del digitalt i ettertid.

Treets dag 25.09 – frognerparken, oslo
«Treets dag» ble vellykket gjennomført i samarbeid med hovedarrangør ByKuben - Oslo senter for
byøkologi. NTF ved Tore Næss/Christian Langvad stilte med stand. Ekorn AS/Douglas Mark Baylin viste
klatring og organiserte prøveklatring, noe som ble meget populært. Andre bidragsytere var Christen
Gervin og Roger Eklund. Styret håper arrangementet kan videreføres og -utvikles i Oslo og hele
landet.

Blågrønn faktor oslo – evalueringsrapport 22.12.2021
NTF ved Tore Næss har deltatt i Plan- og bygningsetatens referansegruppe for bedre ivaretakelse av
vann/vegetasjon/biologisk mangfold i boligbyggingen. Rapporten ble oversendt byrådet på slutten av
året. Arbeidet beregnes videreført for andre utbyggingskategorier. Oslo kan bli en mal for andre
kommuner.

Norsk standard for verdisetting av trær
Christian Langvad har deltatt i arbeidsgruppen for verdisetting av trær. Det er avholdt omtrent
månedlige møter og én befaring med utprøving av opplegget. Standarden ferdigstilles første halvår
2022.

Faglige spørsmål til ntf
Diverse faglige spørsmål vedrørende trær og treforvaltning har blitt besvart ved fordeling i styret og
sekretariatet. Det er ikke ført statistikk over antall forespørsler og temaer.

Årsrapport over utenlandsk samarbeid med ISA, 2021
ISA generelt:

- Alle fysiske arrangementer i 2021 ble avlyst (og flyttet til 2022) på grunn av Covid-restriksjoner.

- Det ble jobbet med endringer i ISA`s vedtekter hvor ISA ønsker å:

- Lage en enklere struktur som skaper færre grenser for engasjement.



- Reduserer stab og styretid.
- Åpne ressurser som gir flere muligheter til å utvide ISA-programmene.

Endringene har ingen betydning for NTF sitt daglige arbeide bortsett fra at navnet «chapter» endres
til «component».

ITCC

Forslag til vedlegg til ITCC sine vedtekter. Vedlegget handler om transkjønnedes deltakelse ved TCC og
ble sendt ut til høring til klatrekomiteen. Ingen tilføyelser eller endringer fra NTF til vedlegget.
Vedlegget er ennå ikke vedtatt.

Tore og Christian ble med i den felles nordiske arbeidsgruppe for ITCC 2022 i København.

CoR

CoR har hatt regelmessige obligatoriske møter, men har også innført eks. CoR Europe og «Coffee with
the council» for å komme tettere på medlemmene.

CoR Europe hvor europeiske medlemmer deltar, tar for seg europeiske problemer.

«Coffee with the council», hvor tonen er litt mer løssluppen og temaet valgfritt, er ikke obligatoriske.

Alle møter var på Teams og handlet primært om utfordringene med covid-restriksjonene og
kommende virtuelle arrangementer, men også om nødvendigheten for antallet av møter.

Jeg deltok på stort sett alle møter.

TRAQ

Avlyst i sep 2021 grunnet Covid-restriksjoner for innreisende. Instruktøren er bosatt i Hong Kong. Det
settes opp nytt kurs april 2022.

Fornying av ISA, Tree risk assessment qualification, kurs og eksamen.
23. september ble det gjennomført kurs for de som skulle fornye kompetansen knyttet til
risikovurdering av trær. Kurset varte en dag, ble holdt på zoom med 21 deltagere, og ble ledet av Don
Picker for ISA. Deltagerne fikk etter kurset 90 dager til å fullføre og sende inn en praktisk vurdering,
samt gjennomføre en online eksamen.

Lokallag:

NTF Vest
Årsmelding 2021

Styrets sammensetning:
Leder: Malcolm Horn
Sekretær: Marianne Aasheim
Kasserer: Trude Jordal
Styremedlem: Kathrine T. Haldorsen
Styremedlem: Anders Troye
Styremedlem: Alex Diessner



Valgkomité:
Leder: Harald Bratseth
Medlem: Bjørnar Aasebø
Medlem: Sigurd Sondre

Aktiviteter 2021:
Det har vært avholdt 5 styremøter og 1. arrangementer i året som har gått.
• Årsmøte 2021 NTF Vest, 8.mars 2018
Sted: Bymiljøetaten Johannes Bruns gate 12, 5008 Bergen

● Kurs Sopp på trær:

● Sted: Bymiljøetaten Johannes Bruns gate 12, 5008 Bergen.

● Foredraget ble holt av:  Terhi Pousi

Forslag til kurs/foredrag i 2022:
• Foredrag om Askesyke.
• Foredrag fra Kathrine T. Haldorsen, om teamet: Egen erfaring som kvinne i praktiserende
trepeleier yrket. Til inspirasjon.
• Lovbestemmelser om vern av trær inn i reguleringsplaner.
• Vi avventer å planlegge konkrete arrangement pga.

Sluttord:
2021 har vært preget av Covid 19, med restriksjoner og begrensinger.
Vi opplever at regionale treffpunkt gir entusiasme og påfyll til medlemmene.

NTF Sør
NTF Sør ble gjenopprettet høsten 21, med et interim styre. Bestående av
Formann Sivert W Svane, Nest formann Nils Håvard Stokke og  styremedlem
Fredrik Stea Viig.

Det ble planlagt et kurs den 25 februar  for offentlige beslutningstakere innen problematikken graving
i rotsonen. Kurset skulle avholdes
på Dømmesmoen. Men ble utsatt grunnet Korona .
Intensjonen med dette kurset er å løfte kompetansen rundt urbane trær
for offentlige beslutnings tagere i regionen, samtidig som at vi kunne
få litt økt medlems verving-

Intensjonen for 2022 er å arrangere inntil 2 kurs for medlemmene i
regionen. Videre så er det et håp om å kunne delta på andre kurs i NTF
sin regi og se på mulighetene til å ta en felles tur til trepleie-
konferansen i Danmark.

Siden både formann og nestleder har små barn så er intensjonen å kun ha
noen få men gode samlinger pr år. Samtidig som vi alle er med på å løfte
kompetansen om de urbane trærne for berørte parter i regionen.



Regnskap for 2021
Det er ikke utført noen regnskaps pliktige arbeider dette året.

NTF Trøndelag  - ikke eget lokallag. Men en orientering om aktivitet i området skrevet

av Kjartan Strømme:
Jeg jobber i Kirkelig fellesråd i Trondheim, og her er vi 2 fagskoleutdannede arborister som jobber på
heltid. Vi driver det som heter Grøntfaglig gruppe, Gravplassforvaltningen, KfiT, og har ansvar for litt
over 5000 trær på gravplasser og rundt kirkebygg, i Trondheim. Vi selger også våre tjenester innenfor
trepleie til andre fellesråd i nabokommuner.
Vi har i flere år hatt arboriststudenter fra Hjeltnes på ukesbasert praksis. Og vi har også hatt hele
arboristklasser fra Hjeltnes på ukessamling.
Trondheim bydrift (kommunalt foretak) har per dags dato 1 fagskoleutdannet arborist, men skal i
løpet av 2022 ha 3 nye fagskoleutdannede arborister. Det er et godt samarbeid mellom arborister i
Bydrift og KfiT, på blant annet Domkirkegården.
 
NTNU i Trondheim har 1 arborist som ISA-sertifisert, og som i løpet av 2022 skal bli fagskoleutdannet.
Han jobbet tidligere i Total trepleie, som nå er oppløst.
 
Trøndelag trepleie var i mange år et brukbart stort trepleiefirma med 3-4 fagskoleutdannede
arborister, men er nå «hvilende». Firmaet hadde hele Trøndelag, og deler av Møre og Nordland, som
arbeidsområde.
 
Trefolk er et lite trepleiefirma, som drives på deltid av 1 fagskoleutdannet arborist. Det har base i
Trondheim, og har hatt en del samarbeid med Trøndelag trepleie.
 
I løpet av 2022 vil det totalt være 5 nye fagutdannede arborister i Trøndelag.
 
Det finnes enkelte firmaer som markedsfører seg med at de driver med trepleietjenester, men så vidt
jeg vet så handler det stort sett om trefelling, linjerydding og krattbekjempelse. Det kan hende at det
enkelte ansatte i disse firmaene har ETW, men jeg har ikke kjennskap til at det skal være noen med
ISA eller fagskoleutdanning.


